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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό της αρ. 2ης/15 Συνεδρίασης 

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΛΕΥΚΑ∆ΑΣ 

ΑΡ.ΑΠΟΦ. 31 

Στη Λευκάδα σήµερα στις 2 του µηνός Φεβρουαρίου του έτους 2015, ηµέρα ∆ευτέρα και ώρα 
17:30 ήρθε σε  συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Λευκάδας, στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων 
του ∆ιοικητηρίου Λευκάδας (Ταχ. ∆/νση: Αντ. Τζεβελέκη & Υποσµ. Κατωπόδη), ύστερα από την µε 
αρ. πρωτ. 1588/28-1-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του, η οποία επιδόθηκε και 
δηµοσιεύθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87). 

 

         Παραβρέθηκαν          Απουσίαζαν 
1. Γεωργάκης Γεώργιος 1.  Λώλη Γεωργία 
2. Νικητάκης Μάρκος 2.  Γιαννιώτης Οδυσσέας 

3. Περδικάρης Αθανάσιος 3.  Τριλίβας  Χρήστος 
4. Χαλικιάς Ευάγγελος 4.  Γαζή-Παρασκευά Σωτηρία 
5. Κούρτης Φίλιππος 5.  Ζουριδάκης Ευτύχιος 
6. Σέρβος Κων/νος 6.  Γράψας Αθανάσιος 
7. Πολίτης Σπυρίδων 7.  Αραβανής Βασίλειος 
8. Γκογκάκης Γρηγόριος 8.  Βλάχος Κων/νος 
9. Αρβανίτης Σπυρίδων 9.  Καββαδάς Αθανάσιος 

    10.   Κατηφόρης Χρήστος 10.  Σκληρός Φίλιππος 
    11.   Γαζής Πάνος 11.  Γληγόρης Κων/νος 
    12. Φίλιππας Γεώργιος 12.   

    13.   Θερµός Ευάγγελος 13.   

    14.   Κοντογεώργης Ηλίας 14.   

    15.   Βλάχος Ευστάθιος 15.   

    16. Παπαδόπουλος Ανδρέας 16.   

    17.  Μαργέλης Σπυροπάνος 17.   

    18.   Κατωπόδη Ευανθία 18.          Η πρόσκληση δόθηκε στον  
    19. Καρφάκη Μαριάννα 19.  ∆ήµαρχο κ.Κων/νο ∆ρακονταειδή,  
    20.   Βικέντιος Νικόλαος 20.  που ήταν παρών. 
    21.   Σκληρός Παναγιώτης 21.   
    22. Σταµατέλου ∆ήµητρα 22.   
    23.  23.   
    24.  24.   
    25.    25.        Στην έναρξη της Συνεδρίασης 
    26.    26.        βρέθηκαν παρόντα (29) µέλη. 
    27.  27.   

    28.  28.   

    29.  29.   

    30.  30.   

    31.  31.   

    32.  32.   

    33.  33.   

  
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο Πρόεδρος άρχισε την συνεδρίαση. 

   ΘΕΜΑ 16
ο
 της ηµερήσιας διάταξης της αρ. 2ης/15  Συνεδρίασης του ∆ηµ. Συµβουλίου. 

Απόφαση ∆.Σ. για γνωµοδότηση σχετικά µε  µεταβολές σχολικών µονάδων Α/θµιας & Β/θµιας 

Εκπαίδευσης σχολικού έτους 2015-2016 στο ∆ήµο Λευκάδας. 

              Εισηγητής:  Φίλιππος Κούρτης, Αντιδήµαρχος 
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 Ο Αντιδήµαρχος, κ. Φίλιππος Κούρτης, εισηγούµενος το θέµα, είπε στο ∆.Σ.: 

«   1.   Με τις δ/ξεις του άρθρου 59 παρ.15 του Ν. 3966/11 το ∆ηµοτικό Συµβούλιο γνωµοδοτεί επί 
των µεταβολών των σχολικών µονάδων Α/θµιας & Β/θµιας Εκπαίδευσης.   

     2.   Με το υπ΄ αριθ. 127/27.01.2015 έγγραφο η ∆/νση Α/θµιας Εκπαίδευσης Λευκάδας προτείνει 
τις ξής µεταβολές των σχολικών µονάδων σχολικού έτους 2015-2016: 
         - Οργανικός υποβιβασµός του 4

ου
 2/θ Ολοήµερου Νηπιαγωγείου Λευκάδας σε 1/θ, καθώς η 

        κτιριακή υποδοµή δεν επιτρέπει τη λειτουργία του ως 2/θ. 
         - Οργανική προαγωγή του 5

ου
 1/θ Ολοήµερου Νηπιαγωγείου Λευκάδας σε 2/θ, καθώς  

          παρατηρείται αύξηση του µαθητικού δυναµικού και η κτιριακή υποδοµή του νηπιαγωγείου 
           επιτρέπει τη λειτουργία 2

ου
 τµήµατος. 

    3.  Με το υπ΄ αριθ. ∆Ε 3427/22.12.2014 έγγραφο η ∆/νση Β/θµιας Εκπαίδευσης Λευκάδας  δεν 
προτείνει καµία µεταβολή αλλά ούτε και ίδρυση σχολικής µονάδας µετά την ίδρυση του Εσπερινού 
ΕΠΑΛ Λευκάδας (2014-2015) 

   

                                         Προτείνω  

 

Να γνωµοδοτήσει θετικά το ∆ηµοτικό Συµβούλιο για τις προτεινόµενες µεταβολές  των ∆/νσεων 
Α/θµιας & Β/θµιας Εκπαίδευσης Λευκάδας και ειδικότερα: 

   Α. τον οργανικό υποβιβασµό του 4
ου

 2/θ Ολοήµερου Νηπιαγωγείου Λευκάδας σε 1/θ, αφού η 
κτιριακή υποδοµή δεν επιτρέπει τη λειτουργία του ως 2/θ. 

   Β. την οργανική προαγωγή του 5
ου

 1/θ Ολοήµερου Νηπιαγωγείου Λευκάδας σε 2/θ, καθώς 
παρατηρείται αύξηση του µαθητικού δυναµικού και η κτιριακή υποδοµή του νηπιαγωγείου επιτρέπει 
τη λειτουργία 2

ου
 τµήµατος. 

    Γ. Καµία µεταβολή ούτε και ίδρυση σχολικής µονάδας  στη  Β/θµια Εκπαίδευση Λευκάδας.» 
Ο κ. Μαργέλης Σπυροπάνος στη συνέχεια είπε: Για το (Α) σκέλος της εισήγησης διαφωνώ. ∆εν 
µπορεί επειδή το κτίριο είναι µικρό, εµείς να υποβιβάζουµε το σχολείο µας. Για το (Β) σκέλος, 
συµφωνώ. 
Ο κ. Παπαδόπουλος Ανδρέας είπε: Είµαι κατά της άποψης των υποβιβασµών των σχολείων. 
 Στη συνέχεια ακολούθησε ψηφοφορία. 
 Για το (Α) σκέλος της εισήγησης, µειοψήφισαν τρεις (3) δηµοτικοί σύµβουλοι, οι κ.κ. 
Μαργέλης Σπυροπάνος, Κατωπόδη Ευανθία και Βικέντιος Νικόλαος. 

 Μετά τα παραπάνω και διαλογική συζήτηση, το ∆ηµ. Συµβούλιο αποφασίζει: 
Γνωµοδοτεί θετικά για τις προτεινόµενες µεταβολές  των ∆/νσεων Α/θµιας & Β/θµιας Εκπαίδευσης 
Λευκάδας και ειδικότερα: 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ: 

Α. τον οργανικό υποβιβασµό του 4
ου

 2/θ Ολοήµερου Νηπιαγωγείου Λευκάδας σε 1/θ, αφού η 
κτιριακή υποδοµή δεν επιτρέπει τη λειτουργία του ως 2/θ. 

ΟΜΟΦΩΝΑ: 

Β. την οργανική προαγωγή του 5
ου

 1/θ Ολοήµερου Νηπιαγωγείου Λευκάδας σε 2/θ, καθώς 
παρατηρείται αύξηση του µαθητικού δυναµικού και η κτιριακή υποδοµή του νηπιαγωγείου επιτρέπει 
τη λειτουργία 2

ου
 τµήµατος. 

 Γ. Καµία µεταβολή ούτε και ίδρυση σχολικής µονάδας  στη  Β/θµια Εκπαίδευση Λευκάδας. 

 Η απόφαση αυτή πήρε αρ. 31/2015. 

 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ     Τα παρόντα µέλη 

 

 

               ΓΕΩΡΓΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 


